
Protokoll basketsektionsstyrelsen 16/3-2021 

Närvarande: Malin Larsson, Magnus Lindblom, Patrik Nilsson, Felicia Melander och Stefan Hadarsson 

16 mars 2021 kl. 17.30-18.45 

ÄRENDELISTA 

1. Föregående mötesprotokoll 

Malin har kollat upp med huvudförening om möjligheter att gå över från terminsavgifter till 
säsongsavgifter vilket huvudföreningen ej ser som något hinder. 

2. Aktuell information från SBBF och VBDF 

VBDF har möte 23/3.                                                                                                                                       
NBBF har ställt in allt seriespel säsongen 20-21.                                                                                                  
SBBF har ställt in Basketettan, USM, RM SÄSONGEN 20-21 

3. Aktuell status kring våra lag och träningsgrupper samt eventuella anpassningar 

utifrån COVID-19 

Några fall av Corona inom föreningen där berörda lag har pausat verksamheten enligt 
rekommendation.                                                                                                                                            
Nybörjargruppen 12-13 har ej startat upp i vår.                                                                                                   
Dam Div 1 har fortfarande ej fått starta upp träningarna. 

4. Inför ansökan om träningstider 2021/2022 

- Tegshallen kommer inte finnas tillgänglig för träning och matcher mellan 15/6 2021- 

10/6 2022 

- Förslag att utse någon/några personer som tar förslag till underlag för ansökan om 

träningstider för kommande säsong.                                                                                                                                                                                                                                                                                                             
Underlag från Fritid angående ansökningar nästa säsong skickas ut inom någon vecka.                               
Nya hallen i Teg ska enligt nya uppgifter från Fritid enligt plan vara i bruk 1/11-21.                                                                                                                                                                                                                

5. Ekonomi 

- Resultat 2020 bilaga 4a-b 

- Träningsavgifter och medlemsavgifter skickas ut i mitten av mars. 

- Medlemsavgiften 2021 är 150 kronor. 

Resultatet för basketsektionen 2020 var ca 60-65000kr plus vilket tillfaller huvudföreningen. 
Satelliternas lagbudget har fortfarande ej inkommit.                                                                                    
Lagkassan  från Jupiter P03-04 avslutas och tillfaller sektionen. 

6. Information om parasport samt förfrågan om möjlighet för ett rullstolsburet barn i 

lågstadieålder om att spela basket. 



Umeå - Västerbotten (parasport.se)                                                                                                                      
KFUM Umeå finns angivna på denna sida att vi har parasport i vår verksamhet, vi ska be om att få 
plockas bort från den sidan då vi i nuläget ej har någon sådan verksamhet. 

7. Sävarcamp                                                                                                                                                         
Fråga kring deltagande ledare från oss ställs till Div 1 Dam av Malin. 

8. Diskussion kring hantering av intresseanmälan                                                                                            
I linje med övriga idrotter inom föreningen så kommer vi avsluta vår kölista efter varje säsong. Alla på 
listan ska få meddelande om detta och uppmanas att söka på nytt inför nästa säsong om intresse 
kvarstår. 

9. Nästa möte                                                                                                                                                     
Bestämdes till 13/4 18.00. 

 

Patrik Nilsson 


